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Beste raadsleden,  

 
Tot op heden weten wij niet wat de inhoud zal zijn van het Iroko rapport en de 6 
individuele plannen. Dat betekent dat het voor iedereen bij SOWECO nog steeds 
onduidelijk is hoe de toekomst van vele mensen eruit gaat zien. Dat maakt dat de 
onrust toeneemt. Wij hopen dat na a.s. donderdag meer duidelijk zal zijn. Zowel voor 
u als ook voor heel veel mensen die aan SOWECO zijn verbonden.  
 
U heeft van ons vernomen dat de OR heeft besloten de gang naar de kantonrechter 
te maken. Laten we voorop stellen dat wij oprecht betreuren dat dit nodig is. We 
vinden het belangrijk om u te vertellen waarom wij dit doen.  
   
We hebben de afgelopen tijd meerdere malen geprobeerd in gesprek te gaan met 
het bestuur, om afspraken te maken over onze formele rol en positie. Het bestuur wil 
niet met ons in gesprek. Wel hebben we de gelegenheid gekregen om informeel in 
gesprek te gaan met enkele ambtenaren. Wij zijn met hen in gesprek gegaan….om 1 
belangrijke reden: die grote groep mensen. Hun belang staat in deze hele discussie 
voorop. En DAT is de reden dat we wel in gesprek blijven gaan, ondanks dat we 
tijdens deze gesprekken nog steeds geen formele afspraken kunnen maken. Voor de 
ondernemingsraad is die rol en positie er wel degelijk. Dit blijft echter continue punt 
van discussie met het bestuur. En dat is voor ons de reden, hierover duidelijkheid te 
vragen aan de rechter.  
 
Het gaat om ons adviesrecht bij de verstrekkingen van de onderzoeksopdrachten 
van het bestuur aan Iroko. Daarbij is geen sprake van een politiek primaat. We zien 
de uitspraak van de rechter hierin tegemoet.  
 
Ondertussen zet het bestuur het proces tot opheffing van de GR voort. Het is 
uiteindelijk aan u raad, hoe u omgaat met dit besluitvormingsproces de komende tijd, 
wetende dat hierin een rechterlijke uitspraak wordt verwacht.  
 
Ook vanuit de 2e Kamer in Den Haag komt een duidelijk signaal. Zij nam een motie 
aan waarin zij de staatssecretaris oproept in gesprek te gaan met de deelnemende 
gemeenten van SOWECO en te benadrukken dat de infrastructuur, kennis en 
expertise van 50 jaar SOWECO niet verloren mag gaan. De OR hoopt dat het 
bestuur zorgvuldig omgaat met dit signaal vanuit de landelijke politiek. 
 
A.s. donderdag worden de plannen, ook het plan van uw gemeente, door het bestuur 
aan de raden gepresenteerd. Wij hopen, maar verwachten ook in die 6 plannen veel 
overeenkomsten te zien. Want uiteindelijk heeft iedere gemeente dezelfde 
maatschappelijke opgave met een beperkt  budget.  
 



Dat het bestuur bij haar standpunt blijft, dat wij geen formele gesprekspartner van 
elkaar zijn, vinden wij ontzettend jammer. Wij begrijpen het oprecht niet, waarom de 
handen niet inéén geslagen worden.  
 
Beste raad, wat zou de ondernemingsraad het toejuichen wanneer we met open 
vizier kijken hoe we het goede van nu kunnen behouden en elkaar kunnen 
versterken voor de brede doelgroep. Het moet toch mogelijk zijn gezamenlijk invulling 
te geven aan de maatschappelijke opgave. 
 
De OR zal altijd open staan voor dit gesprek. 
 


